



Tour Code: CGJ07-AK

漓江风光
Li River
(Subject to season)

桂林夜景
Guilin night view

冠岩
Crown Cave

龙脊梯田
Longji Terraced Fields
(Subject to season)

尧山
Yaoshan
(Subject to season)

AirAsia.

Amazing Guangxi Guilin + Crown Cave/ Yangshuo/ Sanjiang/ Longsheng

艷麗廣西 桂林+冠巖/ 陽朔/ 三江/ 龍勝
7 Days 6 Nights 七天六夜



JR VACATION SDN BHD 东櫻旅行社有限公司 (KPK/LN 5682) (834456-V)
48, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : +603-9222 2233 Mobile : +6012-521 7399 Fax : +603-9222 1118
Website : www.jrvacation.com.my Email : inquiry@jrvacation.com.my



第一天 吉隆坡 → 桂林

(---/午/晚)

搭乘直航班機飛往廣西省—桂林市。桂林自古享有“山水甲天下”之美譽，是中國乃至世界重要的旅遊目的地城市，更是世界各地觀光客公認的中國「十大名勝」排名第二的風景旅遊點。

- **穿山公園** - 現名**穿山景區**位於桂林市區內，漓江東岸，穿山五峰相連。在這些山峰里有許多奇妙的溶洞，分層散布，有的穿透全山，是國家AAAA級風景名勝。**穿山岩**在穿山的半山腰，是新開闢的岩洞，洞內大多是原始風貌並由燈光點飾，岩中石鐘乳表面上的「晶針」（又稱石枝）是一種椎狀或樹枝狀的石晶體，它與岩頂上懸掛下來的、呈玻璃管狀的長條管子「鵝管」都需要幾千甚至幾萬年才能形成。
- **《山水間》秀** - 以繽紛多彩的山水和獨具魅力的少數民族文化為背景，娓娓講述了在漓江河畔，象鼻山下詩歌般的田園生活，多維度、全方位地展現了迷人的南國風情以及人與大自然的和諧相處。

第二天 桂林 1HR 冠岩 1.5HRS 陽朔

(早/午/晚)

- **冠岩景區** - 冠岩內各種鐘乳石從洞頂向下垂掛，琳琅滿目。冠岩洞內石頭奇幻多姿，岩洞是一個三層的水洞旱洞相連的奇特地下溶洞，景觀各異，它憑藉多樣化的立體觀光方式榮獲吉尼斯世界紀錄—觀光方式最多的岩洞。**(含單程滑道+洞內小火車+觀光電梯+浮橋)**
- **船游漓江精華段：冠岩-楊堤段(冠岩上下船)** - 漓江最美麗的一段水道，是楊堤與冠岩這一江段，這裡曲折蜿蜒，碧水縈回，景點密布，奇峰倒影，竹木蔥郁，最能領略“江作青羅帶，山如碧玉簪”的妙處了。這一段也被稱為【漓江最精華的水道】。最典型的地段，河流依山而轉，尤以草坪、楊堤、興坪為勝，有浪石奇景、九馬畫山、黃布灘等美景...，確實是一幅典型的中國水墨畫。
- **遇龍河竹筏漂流 + 魚鷹抓魚** - 有小漓江之稱—遇龍河，兩岸清風倒影，翠竹相依，碧水青山，景色迷人，曾吸引國畫大師徐悲鴻在此居住一年之久，創作出《青厄渡》、《漓江煙雨》等名畫。此時在船上觀賞精彩的「魚鷹抓魚」表演，由漁夫划著小艇，帶著靈巧的魚鷹在江面上捕魚，嫺熟的技巧野趣十足。
- **陽朔西街** - 是陽朔重要的旅遊景點之一，是集古今中外文化於一體的旅遊景點和商業點，因為此處外國人聚集，故又稱為“洋人街”。西街的街道用大塊的**石板**鋪成，頗有歷史韻味。

第三天 陽朔 1.5HRS 桂林

(早/午/晚)

- **訾州公園(含象山觀景台)** - 訾州是漓江上最著名的一座綠洲，它位於桂林城東漓江與漓江叉河之間，訾洲碧水環繞，群山簇擁，每到秋天，洲上蒼翠之中，紅黃秋葉翩翩，“訾洲紅葉桂林秋”為桂林勝景。
- **堯山(含纜車上下)** - 登上堯山，眺望桂林市全景，體驗“不登堯山頂，不見桂林景”之佳境。

第四天 桂林 3HRS 三江 1HR 龍勝

(早/午/晚)

- **三江風雨橋** - 位於廣西柳州三江侗族自治縣浔江河上，由鋼筋混凝土月牙形單橋拱和集侗族特色木構建築技藝精華於一體，有7個橋亭，其長度和規模均為世界之最，堪稱世界第一風雨橋。
- **程陽風雨橋 + 程陽八寨** - 程陽風雨橋又叫永濟橋、盤龍橋，是典型的侗族建築，這座橫跨林溪河的木石結構大橋，建於1912年，河中有五個石砌大墩，橋面架杉木，鋪木板。橋長64.4米，寬3.4米，高10.6米，是全國重點文物保護單位。程陽八寨有八個自然村屯，俗稱“程陽八寨”。它分管於三個行政村委會，居住著近10000侗族人民，這裡節日盛多，有“百節之鄉”的美，每當春節到來時，寨寨歡歌，處處一片喜氣洋洋。
- **坐妹秀** - 是廣西旅遊發展集團三江县志達旅遊發展有限公司耗資1億多元傾力打造的全國首部侗族風情大型实景演出。可以說：“不到長城非好漢，不看《坐妹》真遺憾。”凡觀賞過此演出的人，無不贊聲不絕、歎為觀止。

第五天 龍勝 2.5HRS 桂林

(早/午/晚)

- **龍脊梯田 + 古壯寨** - 龍脊梯田風景名勝區面積70.1平方公里，龍脊古壯寨梯田文化觀景區屬其中之一，位於龍脊村，是具有較高人文觀賞價值和梯田觀賞價值的觀景區。龍脊古壯寨目前有300戶人家，1300多人口，有廖、侯、潘三姓壯族，是廣西北壯的聚居地。龍脊古壯寨是我國現存最完整的壯族典型“干欄”建築群，村寨里上百年的老房子目前還保存有七座，最早的一座是清朝同治年間修建距今已有150多年的歷史。
- **義江緣景區** - 景區位於素有風情長廊的桂林西北旅遊線上，是一個按國家AAAA景區標準規劃，以清澈的義江為依托，整個村莊以古樸為基調，配上苗、瑤、侗、壯等多個少數民族特有風情的完美演繹，極具特色的民間手工藝品走廊，遊覽面積達一千餘畝的大型民族風情主題景區，形成桂林獨特亮麗的旅遊景觀，被譽為“桂林風情第一村”。
- **榕杉湖景區(步行)** - 位於桂林城中央，是一個水体相連的連心湖。它以陽橋為界，東為杉湖，西為榕湖，因湖岸生長的榕樹、杉樹而得名。主要景點有**九曲橋**，**古南門**，**大榕樹**，**水晶玻璃橋**等。

第六天 桂林

(早/午/晚)

- **劉三姐大觀園** - 景區自然環境優美，園區內山環水繞，綠樹成蔭，園林景觀，相映成趣。它是一個受歡迎的旅遊景點，了解劉三姐文化，體驗廣西少數民族的精華。精彩的**民族風情表演**，讓客人流年忘懷。
- **木龙湖·東盟博覽園** - 景區依托得天獨厚的漓江、疊彩山優美的自然生態環境，氣勢恢宏的唐宋建築，秀美的木龙湖風光，豐富的人文古蹟使木龙湖景區成為桂林市區最為璀璨亮麗的景區。
- **漓江大瀑布-第一大人工瀑布** - 晚上觀看。
- **車游【兩江四湖 + 桂林夜景】**

第七天 桂林 → 吉隆坡

(早/---/---)

早餐后，送機場。乘搭客機飛返美麗家園。

* 最後確認的行程將以旅行團抵達各地後由接待社安排為準

Day 01 Kuala Lumpur → Guilin

(--/L/D)

Assemble at airport for your direct flight to Guilin - Guangxi. Guilin has enjoyed a reputation as "the best place in the world". It is an important tourist destination city in China and the world.

- **Mountain Park** – is now renamed as Mountain Resort which is located in the city of Guilin, the Li River on the east coast and connected with Mountain Wufeng. There are many wonderful caves, layered spread through the whole mountain, is a national AAAA level scenic spots. **Mountain Rock** in the mountains of the hillside, is a new opened cave, the cave is mostly primitive style and the "crystal needle" (also known as stone) is a vertebral or dendritic stone crystal.
- **"ShanShuiJian" Show** – with colorful landscapes and unique charm of the ethnic culture as the background, about the story of the Li River, pastoral life under the Elephant Trunk Hill, multi-dimensional to display the charming of southern life style and harmony between the human and nature.

Day 02 Guilin 1HR Crown Cave 1.5HRS Yangshuo

(B/L/D)

- **Crown Cave** – also known as Guanyan Cave. Crown Cave is formed by underground water erosion with various shapes of stalactites, stalagmites, curtains, stone pillars, stone flowers. It is the most unique, entertaining and interesting cave in Guilin, explore the cave by sightseeing railway (1way only), small train, elevator and floated bridge).
- **Li River cruise tour : Guanyan – Yang Di section** (get on and off boat at Guanyan) – The essence golden waterway on Li River.
- **Bamboo rafting along Yulong River and enjoying "Osprey Fishing Performance"** – The most traditional fishing methods to use the osprey to catching fish. With the performance of Osprey fishing, the traditional "fishery" has been transformed into "tourism industry". Osprey fishing has become one of the unique features of the Li River.
- **West Street** – is one of the important tourist attractions, ancient and modern culture street in Yangshuo. It is also known as "Foreigners Street".

Day 03 Yangshuo ⇄ 1.5HRS Guilin

(B/L/D)

- **Zizhou Park (include Xiangshan viewing platform)** – is the most famous oasis on the Li River. It is located between the Li River and the Li River in the east of Guilin. It is surrounded by river and mountains. In the autumn, the scenery here knowns as one of the best scenic spot at Guilin which the park is surrounded with colourful leaves and trees.
- **Yaoshan (include return cable car)** – travel up to Yaoshan, experience and overlooking the Guilin panoramic.

Day 04 Guilin ⇄ 3HRS Sanjian ⇄ 1HR Longsheng

(B/L/D)

- **Sanjiang Wind and Rain Bridge** – is located in Xijiang River, Sanjiang Dong Autonomous County, Liuzhou, Guangxi. It is composed of reinforced concrete crescent-shaped single-arch and set of Dong's characteristic wood structure. There are seven bridge pavilion, its length and size is the largest in the world. Known as the world's No 1 wind and rain bridge in the world.
- **Chengyang Wind and Rain Bridge + Chengyang Eight Villages** – Chengyang Wind and Rain Bridge also called Yongji Bridge, Dragon Bridge, is a typical Dong building, this stone bridge across the Linxi River, built in 1912, the river has five large stone pier, the bridge frame fir, shop planks. The bridge is 64.4 meters long, 3.4 meters wide and 10.6 meters high, is one of the most famous national cultural relic protection units. **Chengyang Eight Villages**, the natural eight villages are in charge of the three administrative village committees and lives nearly 10,000 Dong people. They are celebrate many festivals, is known as "Hundred Festival Town".
- **Sitting Girl Performance** – is the Guangxi Tourism Development Group, Sanjiang County Tourism Development Co., Ltd. cost of more than 100 million Yuan effort to build China's first Dong Large - Scale Live Performances. People say: "Not visit Great Wall of non-hero, do not watched [Sitting Girl] - really regret". Don't miss and enjoy the amazing of the performance.

Day 05 Longsheng ⇄ 2.5HRS Guilin

(B/L/D)

- **Longji Terraced Fields + Ancient Zhuangzhai** – Longji terrace scenic area of 70.1 square kilometers, Longji Ancient Zhuangzhai terraced cultural viewing area is one of them, is located in Longji Village with high cultural value and ornamental value. Longji Ancient Zhuangzai currently has 300 families, more than 1,300 people, there are Liao, Hou, Pan three surnames. It preserved seven of the most complete and hundreds of years old houses in the village, the earliest one have been built more than 150 years of history from Qing Dynasty.
- **Yijiangyuan** – The scenic area is design under the national AAAA level scenic spot planning, along the Yi Jiang, coupled with a plurality of ethnic minorities Miao, Yao, Dong, Zhuang and other unique style perfect interpretation, very unique folk arts and crafts corridor, customs theme area, formation of Guilin unique and beautiful tourist landscape, known as "the first village of Guilin style".
- **walking tour at Rongshanhu Scenic Area** - located in the central city of Guilin, connected to the lake. It is bounded by Yang Bridge, the East for Shanhu, West for Ronghu Lake, due to the growth of the banyan tree, named after the fir. The main attractions are **Nine Bridge, The Ancient South Gate, Big Banyan Tree and Crystal Glass Bridge.....**

Day 06 Guilin

(B/L/D)

- **Liu Sanjie Grand View Garden** - is a popular tourist site to get to know of Liu Sanjie culture and experience the essence of Guangxi ethnic minorities with the beautiful environment. Wonderful **ethnic customs performances**, will make guests unforgettable memories.
- **Wood Dragon Lake . ASEAN Park** - magnificent scenery of the Tang and Song Dynasties, beautiful Wood Dragon Lake scenery , rich humanities and cultural relics make the area become the most bright and beautiful scenic area at Guilin.
- **Li River Waterfalls - the first huge artificial waterfall** - viewing time at night.
- **Enjoying Guilin night tour by coach**

Day 07 Guilin → Kuala Lumpur

(B/--/--)

Transfer to airport after your breakfast. Enjoy your returning flight back to Kuala Lumpur.

7天6晚 艳丽广西：桂林+冠岩/阳朔/三江/龙胜

Tour Code: CGJ07-AK

7 Days 6 Nights Guilin + Crown Cave/ Yangshuo/ Sanjiang/ Longsheng

Tour Highlights 行程特色

- ✦ 华南第一山【尧山】- 含缆车上下
- ✦ 自然人文唯美景区【程阳八寨】
- ✦ 船游【漓江精华段 - 冠岩至杨堤】
- ✦ 动人表演秀【山水间秀】&【坐妹秀】
- ✦ 经典溶洞美景 + 立体多方位畅游【冠岩】

Place of Visit 景点

- Guilin 桂林:** Mountain Park + Mountain Rock 穿山公园 + 穿山岩, "ShanShuiJian" Show 山水间秀, Crown Cave 冠岩景区 (含单程滑道 + 洞内小火车 + 观光电梯 + 浮桥), Li River cruise tour 船游漓江精华段 (冠岩-杨堤 // 冠岩上下船), Zizhou Park 訾州公园 (含象山观景台), Yaoshan (include return cable car) 尧山 (含缆车上下), Yijiangyuan 义江缘景区, walking tour at Rongshanhu Scenic Area 步行榕杉湖景区 (九曲桥 + 古南门 + 大榕树 + 水晶玻璃桥), Liu Sanjie Grand View Garden 刘三姐大观园, Wood Dragon Lake . ASEAN Park 木龙湖. 东盟博览园, Li River Waterfalls 漓江大瀑布, Guilin night tour by coach 车游两江四湖 + 桂林夜景
- Yangshuo 阳朔:** Bamboo rafting + Osprey fishing performance 竹筏漂流 + 鱼鹰抓鱼, West Street 西街
- Sanjiang 三江:** Sanjiang Wind and Rain Bridge 三江风雨桥, Sitting Girl Performance 坐妹秀, Chenyang Wind and Rain Bridge + Chengyang Eight Villages 程阳风雨桥 + 程阳八寨
- Longsheng 龙胜:** Longji Terraced Fields + Ancient Zhuangzhai 龙脊梯田 + 古壮寨

Day 1	Kuala Lumpur → Guilin	(--/L/D)	第一天	吉隆坡 → 桂林	(--/午/晚)
Day 2	Guilin – Crown Cave – Yangshuo	(B/L/D)	第二天	桂林 – 冠岩 – 阳朔	(早/午/晚)
Day 3	Yangshuo – Guilin	(B/L/D)	第三天	阳朔 – 桂林	(早/午/晚)
Day 4	Guilin – Sanjiang – Longsheng	(B/L/D)	第四天	桂林 – 三江 – 龙胜	(早/午/晚)
Day 5	Longsheng – Guilin	(B/L/D)	第五天	龙胜 – 桂林	(早/午/晚)
Day 6	Guilin	(B/L/D)	第六天	桂林	(早/午/晚)
Day 7	Guilin → Kuala Lumpur	(B/--/--)	第七天	桂林 → 吉隆坡	(早/一/一)

Hotel 酒店

Guilin:	Vienna Hotel Guilin	
桂林	Exhibition Center (4N)	准 5★/ similar 同级
Yangshuo:	New West Street Hotel (1N)	准 5★/ similar 同级
阳朔	新西街国际酒店	
Longsheng:	Longji International (1N)	准 5★/ similar 同级
龙胜	龙脊国际酒店	

Dining Highlights 风味

- Guanyan Local Cuisine 冠岩风味
- Beer Fish Flavor 啤酒鱼宴
- Guilin Local Cuisine 巧艺轩桂林风味
- Sanjiang Flavor 三江风味
- Longsheng Flavor 龙胜风味
- Yuxi Flavor 玉玺风味
- Korean barbecue + buffet 韩式烤肉 + 中西自助餐

Shopping Stop 购物站

- Tea 茶叶
- Silk 丝绸
- Jewelry 珠宝
- Bau Shu Tang 宝树堂 (不打脉, 不泡脚) (每站逗留须 60 分钟)

Optional Tour 自费推荐 - RMB 220/ pax/ 人

- Impression Liu Sanjie 《印象·刘三姐》表演秀

*If unavailable, will replace with local similar grade accommodation
*酒店客满时, 本公司会提供当地相同等级住宿

Tour Fare / 团费:			Departure Date / 出发日期:	
Airport Tax / 机场税 (subject to change)	Tip for Guide and Driver 导游与司机小费	China Visa (Normal single entry) 中国签证 (普通一次入境)	Agency Collection Fee 旅行社附加手续费	Travel Insurance 旅游保险费
RM	RM	RM	RM	RM

*Flight Details (subject to change) / 航班时间:

DAY 1 KUL/KWL AK156 0605/1005 // DAY 7 KWL/KUL AK157 1110/1510

*The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator
*最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准